
Parochiefederatie Born 
          
  

Verslag bestuursvergadering d.d. 29 juni 2022  

  

Plaats: Parochiezaaltje Grevenbicht    

  

Aanwezig :  Pastoor Houwman, Ben Haerkens. Jan van de Geer, Rini van de Geer, 

Marthè Hecker, Jac Hermans, Jan Hermans en William van de Wauw  

 

Afwezig m.kg. : Ans Widdershoven en Netty de Vries 

 

Mede aanwezig :  Ger Theelen  

 

01. Opening met gebed. 
Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom en pastoor Houwman 

spreekt een gebed. 

 

02. Vaststelling agenda en volgorde 
De voorliggende agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 

03. Verslag vergadering en actielijst federatiebestuur d.d. 25 mei jl.  
Het verslag van deze vergadering wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd. 

 

Actielijst d.d. 25 mei jl. 

Nr. 19. Kerkbijdrage – Kerkbalans. RKK is doende met een nieuw aktie. Een extern bureau 

gaat onderzoeken of het mogelijk is parochianen telefonisch te benaderen. We wachten op 

de plannen die nu worden ontwikkeld. 

Nr. 93. Jan Hermans zal m.b.t. Docbase nogmaals bekijken wie wat heeft aangeleverd.  

Nr. 102. Begrafeniskoor. In de eerste 2 weken juli is er een bespreking met de koren. 

Nr. 103. Groenonderhoud. Wil Lebens heeft onderhoud weer opgepakt in afwachting van 

een definitieve oplossing. Het groenonderhoud rond kerk doet hij niet meer. Buurman van 

William wil mogelijk rond de kerk wel meedoen. Tevens zegt William dat hij genoeg heeft 

van de dreigingen van Lebens als het gaat om mogelijke kortingen op zijn vergoeding voor 

het werk op het kerkhof. Hiervoor moet een goede oplossing gevonden worden. William en 

Ger gaan met Lebens praten. 

Nr. 104. Zonneweide. Ger Theelen zegt dat we opdracht hebben gegeven voor een 

haalbaarheidsonderzoek. Afgelopen week is een infobijeenkomst in Dieteren geweest. Men 

heeft daar o.a. gesproken over de veelheid van hallen die de laatste tijd rond Baakhoven 

worden geplaatst. De zonneweide is in deze bijeenkomst niet aan de orde geweest. 

 

04. Commissie Pastoraal 
- Gisteren is een vergadering van de cie. Pastoraal gehouden. Voor de weergave 
hiervan wordt verwezen naar het verslag dat door pastoor Houwman is samengesteld. Er 
wordt ten deze een leespauze ingelast. 
Jan van de Geer zegt dat hij van 5 ouders uit Born nog geen communiebijdrage heeft 

ontvangen. Na twee herinneringen gaat hij hier niet mee door. Wellicht kan pastoor nog 

met deze mensen contact opnemen. 

In Grevenbicht is de gedachte geopperd om m.b.t. de Sacramentsprocessie meer centraal 

te gaan doen. Hierover moet t.z.t. een overleg gepland worden.  



Ook wordt voorgesteld om op een processiezondag alleen in de betreffende parochie een 

eucharistieviering te houden. Hiermee rekening houden bij de samenstelling van het 

jaarrooster.  

Problemen met het nieuwe luidrooster in Born. Er zijn 6 parochianen die hierover geklaagd 

hebben. Algemeen : als er wijzigingen plaats moeten vinden kan dat altijd, hetzij door 

Eijsbouts alsook door Ger. De instructie ter plaatse door Eijsbouts is nog niet gerealiseerd. 

 

05. Commissie Financiën 
- Toelichting Jan van de Geer. Beleggingen. We hebben het voorstel om met 
Rabobank in zee te gaan op papier naar het bisdom gestuurd. Na enkele weken heeft Jan  
van de Geer dhr. Moonen benaderd, deze had het erg druk en is nu met vakantie. 
Vervolgens contact opgenomen met dhr. Peeters. Deze heeft aangeven dat dit in de laatste 
week van juli wordt dit bekeken. Wordt vervolgd. 
 

06. Commissie Gebouwen en Terreinen 
- Stand van zaken kerkgebouw parochie Buchten. Jac Hermans meldt dat volgende 
week Satijn weer in Buchten is. Deze heeft een aantal opties aangedragen om de kerk 
gedeeltelijk voor ander gebruik aan te passen. De kerk kan in 2en gedeeld worden. Er zijn 
diverse mogelijkheden. Er is uiteraard een aantal opties afgevallen. Een splitsing van de 
kerk overdwars is een optie waar men nu mee verder gaat. Box in de Box, hiermee wil men 
verder gaan. Jac geeft nadere informatie over enkele getekende voorstellen.  
Er staan nog 2 gesprekken gepland. 
Het parochiekantoor Buchten wordt in dit project ook meegenomen. 
- Stand van zaken vervanging luidapparatuur en internetaansluitingen in de 
parochiekerken. Ben Haerkens en Ger Theelen geven de actuele informatie over de huidige 
status. Ben zegt dat bij het uitgeven van het wachtwoord opgemerkt moet worden dat men 
geen you tube moet gebruiken.  
 

07. Commissie P&O 
Stand van zaken ‘Van parochiefederatie naar fusieparochie’. Ger Theelen licht als voorzitter 
van de fusieprojectgroep e.e.a. toe. Gisteren heeft de eerste vergadering van de 
fusieprojectgroep FPG plaatsgevonden. Er is een aantal actiepunten aan de orde geweest: 
-  De naam van de nieuwe parochie. Pastoor Houwman en de adviescommissie van 
het bisdom moeten hier iets over kunnen zeggen. Pastoor kijkt welke parochies elders al 
een nieuwe naam hebben gekregen. 
-  Centrale kerk : De FPG is van mening dat hiervoor Born het meest voor de hand 
ligt. 
- Informeren van de parochianen. Ger Theelen zegt dat 24 augustus een 
bestuursvergadering gepland staat. Ben stelt voor om wellicht eerder een nieuwsbrief uit te 
geven.  
- Pastoor zegt toe een brief naar het bisdom te sturen om te trachten de fusie te 
bespoedigen met als argumenten : de leegloop onder de bestuursleden en het voorstel om 
Caritas te kunnen realiseren. Ans en Ben hebben aangegeven om per 31 december a.s. als 
bestuurslid te stoppen. Ook bij de parochiecomité’s is er sprake van leegloop, de parochies 
Born, Buchten en Holtum zouden wellicht nauwer kunnen gaan samenwerken. 
- Dagtocht voor de vrijwilligers. Ben Haerkens zegt dat er 2 opties zijn : een bezoek 
aan het Europees Parlement in Brussel of een Eifeltocht. De eerste optie kan dit jaar niet 
meer plaatsvinden. De vraag is dan: wachten tot volgend jaar of dit jaar nog naar de Eifel. 
Als we naar de Eifel willen : bus reserveren momenteel erg duur.  
- Evaluatie priesterjubileum pastoor Houwman. Pastoor zegt dat de jubileumviering 
alle bij hem levende verwachtingen heeft overtroffen. Hij is erg dankbaar dat dit zo is 
gebeurd. De eucharistieviering was geweldig, met aansluitend een prachtige receptie. Hij 
bedankt iedereen die hieraan heeft meegewerkt. De organisatie door het parochiecomité 
Buchten heeft geen problemen opgeleverd.  



- Opheffing koor Born. Dit is keurig afgewerkt. De organist wil wel op afroep met 
volkszang de eucharistieviering opluisteren. 
Het koor Feeling Young zou bereid zijn om 3, 4 keer per jaar de mis op te luisteren. 

 

08. Andere overlegstructuren 
Pastoor Houwman zegt dat er onlangs dekenaal overleg is geweest. Hier zijn de 

Heiligdomsvaart, de bedevaart naar Kevelaer, de Synodale Synode en de  

Alphabijeenkomsten aan de orde geweest. 

 

9. Rondvraag + Mededelingen 
- Wereldjongerendagen 2023. 2 kandidaten uit Born gaan mee, vrijdag as. is hierover 
een bijeenkomst. Pastoor Houwman heeft toegezegd dat hij mee gaat.  
 

 10.  Sluiting  

Niets meer aan de orde zijn sluit Ben Haerkens de vergadering en wenst allen nog een 

prettige avond.  

  

  

  

  

 Pastoor Houwman           Jan Hermans  

 Voorzitter             Secretaris  

  

  

  

 ………………………………………      ………………………………………  
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Parochiefederatie Born 
          
  

Actielijst n.a.v. bestuursvergadering d.d. 29 juni 2022         No. 5- 2022  

  

NR.  Datum 

afspraak  

Onderwerp  Actie door  Datum 

gereed  

19  12-10-16  Kerkbijdrage – Kerkbalans  Cie. Financiën  n.v.t.  

90  07-10-20  Openstelling kerken  onderzoek naar mogelijkheden per parochie door PC’s  Parochiecomités  aanhouden  

93  18-11-20  Docbase Begraafplaatsadministratie – gegevens aanleveren door Born en Buchten  Jan Hermans  24-08-22 

100  30-06-21  Overzicht luidprogramma’s  uniformeren betreffende luidprogramma’s  Parochiecomités  01-02-22  

101  12-01-22  Caritas. Vertegenwoordiging parochies doorgeven  nog alle parochies behoudens Obbicht  Parochiecomités  01-03-22  

102  23-02-22  Formeren federatief begrafeniskoor  praatpapier opstellen  Pastoor Houwman  24-08-22 

103  23-02-22  Groenonderhoud kerk Born  Gesprek met W. Lebens  Ger Theelen/William vd Wauw 24-08-22  

104  23-02-22  Aanleg zonneweide ter hoogte van Baakhoven. Onderzoek regelen  Ger Theelen  06-04-22  

105  29-06-22   Voorstel naam fusieparochie Pastoor Houwman 24-08-22 

     

  

  



    


